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Atletika

V Paříži jí vzala rekord, teď spojí síly. Švábíková hlásí trenérskou změnu
...z českých hrdinek pařížské olympiády se rozhodla pro zásadní změnu. Tyčkařka Amálie Švábíková, která na Hrách v národním rekordu 480 centimetrů
skončila pátá, se rozešla s trenérem Štěpánem Janáčkem a dál bude pokračovat s Jiřinou Kudličkovou. Právě té v srpnu v Paříži sebrala národní rekord. ...
isport.cz | 13.09.2024 | rubrika: Atletika | autor: Martin Hašek | URL

Judo

Adamovi Kopeckému v Záhřebu medaile těsně unikla
...Francouz Agreba, přemožitel Petra Mladého z prvního kola, přitáhl mladoboleslavského borce na tělo a hodil jej na ippon technikou ura nage. Adam Kopecký
vstoupil tak do dalšího olympijského cyklu bodovaným 5. místem. Petr Mladý vypadl na turnaji v úvodním zápase. Chnusniddin Karimov porazil...
czechjudo.org | 15.09.2024 | URL

Kanoistika - slalom

Satková si zlepšila chuť po olympiádě. Po Praze veze zlato i z Itálie
...v italské Ivrei se v jeden den bojovalo o nejvyšší příčky hned ve čtyřech kategoriích. Na zlatý triumf z pražské Troji navázala singlkanoistka Gabriela Satková
(na snímku), která finišovala v nejrychlejším ženském čase. O pár hodin později přesedlala do kajaku a ke zlaté medaili přidala čtvrté...
Karlovarský, Chebský, Sokolovský deník | 16.09.2024 | rubrika: Sport | autor: MARTIN SLABÝ | N1
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Parasport

Potlesk vítězům. Para sport může měnit společnost
...
A za moment i nadšený potlesk. 
V hale se objevil trojnásobný medailista David Kratochvíl, za ním rozradostněný plavecký kolega Arnošt Petráček. 
Dvě děti stolního tenisty Jiřího Suchánka čekaly v koridoru, až se objeví jejich stříbrný tatínek. 
A pak mu nadšeně skočily do...
Mladá fronta DNES | 10.09.2024 | rubrika: Sport | autor: Markéta Plšková | N1

Tenis

Kopřiva ve Štětíně slaví titul, finále vyhrál ve dvou setech
Vít Kopřiva vyhrál v neděli finálové utkání na challengeru v polském Štětíně. V souboji o titul porazil Itala Andreu Pellegrina. Hned pět českých tenistů rozehraje
kvalifikace na turnajích ATP Challenger Tour. Češi v akci Kopřiva vyhrál turnaj ve Štětíně Vít Kopřiva (143.) vyhrál na...
tenisovysvet.cz | 15.09.2024 | URL

Plné znění

Atletika

V Paříži jí vzala rekord, teď spojí síly. Švábíková hlásí trenérskou změnu
isport.cz | 13.09.2024 | rubrika: Atletika | autor: Martin Hašek | URL

Jedna z českých hrdinek pařížské olympiády se rozhodla pro zásadní změnu. Tyčkařka Amálie Švábíková, která na Hrách v národním rekordu 480 centimetrů
skončila pátá, se rozešla s trenérem Štěpánem Janáčkem a dál bude pokračovat s Jiřinou Kudličkovou. Právě té v srpnu v Paříži sebrala národní rekord.

Švábíková může být jednou z hlavních tváří české atletiky v blízké budoucnosti. Štěpán Janáček ji během tříleté spolupráce dotáhl do světové špičky, teď se ale
tyčkařka rozhodla jít jinou cestou.

„Štěpánovi jsem vděčná za jeho veškerou práci, kterou jsme spolu za ty tři roky odvedli, a za to, kam až jsem se výkonnostně posunula,“ uvedla Švábíková v
tiskové zprávě atletického svazu. „Nicméně už na začátku jsme se dohodli na tříleté spolupráci, která se datovala do letošní olympiády. Po třech letech jsem cítila
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potřebu udělat ještě jeden krok vpřed, získat novou energii a motivaci. Ráda bych ale podotkla, že jsme se rozešli v přátelském duchu a Štěpánovi v jeho další
práci přeji mnoho štěstí a ať se mu daří.“

Jedním z důvodů změny jsou i Janáčkovy nové povinnosti ve funkci šéftrenéra atletické Dukly.

„Důvody jsou mimo jiné i změna mého úvazku na funkci šéftrenéra v Dukle Praha a také skutečnost, že Amálka je členkou oddílu USK Praha, což bylo často
organizačně docela složité. Věřím, že Amálce se bude v dalších letech dařit, bude vozit medaile z velkých akcí a bude tahounem české atletiky. Jsem přesvědčený,
že potenciál na to má,“ řekl Janáček.

Kariéru olympijské finalistky a bronzové medailistky z loňského halového mistrovství Evropy přebírá Jiřina Kudličková, jedna z nejlepších tyčkařek české historie,
která do olympiády v Paříži držela svým výkonem 476 centimetrů z roku 2013 národní rekord. Překonala ho až Švábíková v olympijském finále.

„Svoji novou trenérku jsem poznala v tyčkařském sektoru ještě jako závodnici. Už tehdy mi předala pár svých poznatků, které mi velmi pomohly, proto jsem se
obrátila právě na ni,“ vysvětluje Švábíková.

Kudličková, která v kariéře závodila i pod jmény Ptáčníková a Svobodová, v roce 2012 vyhrála mistrovství Evropy v Helsinkách a v roce 2014 získala stříbrnou
medaili na halovém MS v Sopotech. Teď má šanci pomoci k dalším úspěchům Švábíkové.

„Když mě Amálka oslovila, tak mě to popravdě trochu zaskočilo a překvapilo. Se Štěpánem se dobře známe, je to skvělý trenér a s Amálkou dokázali výjimečné
věci. Od začátku jsem sledovala jejich výkonnostní progres, výsledky a úspěchy, takže mě překvapilo, že chtějí tuhle fungující spolupráci ukončit,“ řekla
Švábíková. „Dlouho jsem její nabídku promýšlela a nebylo to jednoduché rozhodnutí. Beru tuhle svoji novu roli s pokorou a respektem. Věřím, že dokážeme
navázat na úspěšnou vlnu a třeba ji ještě posunout o kousek dál.“

Změnu vzal na vědomí i reprezentační šéftrenér Pavel Sluka, který je ochoten závodnici vysokoškolského centra vrcholového sportu VICTORIA poskytnout co
nejlepší podmínky k dalšímu růstu.

„Jsme připraveni být nápomocni v sestavení optimálního realizačního týmu, který povede Amálii k dalším úspěchům v novém olympijském cyklu,“ řekl Sluka.
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Pavel Mazáč / Sport
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Judo

Adamovi Kopeckému v Záhřebu medaile těsně unikla
czechjudo.org | 15.09.2024 | URL

Český reprezentant v kategorii do 81 kg zvítězil na turnaji Grand Prix v Záhřebu v první třech utkáních a postoupil tak do semifinále.

V prvním zápase vrátil Bosňanovi Hebibovi nešťastnou porážku z letošního mistrovství Evropy. Následovaly výhry nad Němcem Starkem a Slovincem Herkovičem.
Adamovi se bohužel nepodařilo proměnit ani jednu ze dvou šancí na medaili. V semi podlehl Brazilci Falcaovi v úvodu nastaveného času. O třetí místo Francouz
Agreba, přemožitel Petra Mladého z prvního kola, přitáhl mladoboleslavského borce na tělo a hodil jej na ippon technikou ura nage. 
Adam Kopecký vstoupil tak do dalšího olympijského cyklu bodovaným 5. místem. 
Petr Mladý vypadl na turnaji v úvodním zápase. Chnusniddin Karimov porazil nasazeného Fina Olina, ale v následném utkání podlehl Maďarovi Szegedimu. 
Jedinou medailovou radostí zůstává bronz jediné ženy ve výpravě, Terezy Bodnárové 

Kanoistika - slalom

Satková si zlepšila chuť po olympiádě. Po Praze veze zlato i z Itálie
Karlovarský, Chebský, Sokolovský deník | 16.09.2024 | rubrika: Sport | autor: MARTIN SLABÝ | N1

Vodní slalomáři za sebou mají předposlední závod elitní série Světového poháru ve vodním slalomu. Ne- příznivé podmínky odsunuly páteční program na sobotní
odpoledne a v italské Ivrei se v jeden den bojovalo o nejvyšší příčky hned ve čtyřech kategoriích. Na zlatý triumf z pražské Troji navázala singlkanoistka
Gabriela Satková (na snímku), která finišovala v nejrychlejším ženském čase. O pár hodin později přesedlala do kajaku a ke zlaté medaili přidala čtvrté místo v
závodě kajakářek. 
Debutantka olympijských her potvrdila, že patří mezi světovou špičku, když na čtvrtém podniku elitního závodu vybojovala zlato. „Já jsem extrémně spokojená
se svým výkonem. Ta jízda byla za mě hodně povedená. Snaťžila jsem se zůstat klidná na každé kombinaci, což si myslím, že je tady klíčové. Tady je důležité
nehnat čas, ale spíše přesně trefit to místo. Taktika mi vyšla a proto byla ta jízda tak fajn,“ popisovala Gabriela Satková. 
„Musím říct, že jsem to potřebovala. Potřebovala jsem si zase věřit, což se mi dneska povedlo a jsem strašně ráda, že jsem si spravila chuť po 
olympiádě. 
“ Novopečená vítězka 
mluvila o tom, jak 
náročné bylo 
zkoncentrovat se, 
znovu nastoupit 
do závodního 
rytmu a vrátit se 
do kolotoče Světových pohárů. 
„Myslela jsem, že to 
půjde snadněji, než to ve skutečnosti šlo. Ze začátku jsem se trochu trápila, jak na tréninku, tak na českých závodech. Ono to je asi přirozené protože
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olympijská sezona byla hodně náročná a cesta zpátky trvá déle. Tím, že si odtud odvážím zlato je skvělý “comeback“ a jsem za to hrozně ráda. 
“ Padesátivteřinové penalizaci se ve finále Světového poháru nevyhnula singlkanoistka Tereza Kneblová, ani její reprezentační kolegyně Martina Satková. Češky
se ozařadily na osmé a deváté místo. Žádnému z českých kanoistů se nepodařilo probojovat do finále. „Pár setinek bylo proti mně. Na druhou stranu v mé jízdě
přišla ve druhé polovině velká chyba. Nečekal jsem, že něco takového může nastat, a myslím, že jsem měl trochu smůlu, když mě vypláchnul válec a to mě koplo
dolů,“ řekl olympionik Lukáš Rohan, který kromě singlkanoe nastoupil i v kayakcrossu.

Parasport

Potlesk vítězům. Para sport může měnit společnost
Mladá fronta DNES | 10.09.2024 | rubrika: Sport | autor: Markéta Plšková | N1

V Paříži skončily paralympijské hry, Češi z nich domů přivezli osm medailí. A nejen po příletu dokázali, že zájem o ně roste
Na pražském letišti včera čekaly desítky natěšených fanoušků, až po druhé hodině odpolední na ranvej dosedne letadlo mířící z Paříže. Příletovou halu zaplnili
české vlaječky, rodinní příslušníci i další příznivci českých para sportovců. 
Všichni netrpělivě očekávali, až se ze dveří vyhrnou úspěšní medailisté. 
Chvíli po třetí bylo až na venkovní autobusovou zastávku slyšet hlasité troubení. 
A za moment i nadšený potlesk. 
V hale se objevil trojnásobný medailista David Kratochvíl, za ním rozradostněný plavecký kolega Arnošt Petráček. 
Dvě děti stolního tenisty Jiřího Suchánka čekaly v koridoru, až se objeví jejich stříbrný tatínek. 
A pak mu nadšeně skočily do náruče. 

Paralympioniky, kteří v neděli na závěrečném ceremoniálu uzavřeli letní hry ve francouzské metropoli, obklopili fotografové. 
Bylo zjevné, že zájem mají jak oni, tak diváci prosící o fotku a podpis, hlavně o jedno jméno. 
David Kratochvíl. 
„Vůbec jsem nečekal, že tady bude tolik lidí,“ říkal za chvíli se třemi medailemi na krku. „Je tady fakt narváno a je krásný, že nás všichni přišli přivítat. 
“ Po chvíli na něm tíha zlata, stříbra i bronzu byla znát. A není divu. Když vám medaili půjčil na pár sekund na krk, rychle jste poznali, že slova o váze nejsou jen
pouhé klišé. 
„Ale je super, že rozdíl mezi nimi rozpoznám i já. Vedle šerpy mají vyryté takové čárky, zlatá jednu, stříbrná dvě a bronzová tři,“ prozradil. 
Přílet do rodné země si užívali i další sportovci. Suchánka, který ve stolním tenise po dvou bronzových paralympiádách vybojoval stříbro, obletovaly nejen jeho
rozzářené děti, ale i novináři a fanoušci. 
„Suchoš předvedl parádní výkon, odehrál minimálně dva životní zápasy. Zaslouží si to,“ poví reprezentační trenér stolních tenistů Vojtěch Rozínek. 
Pozornost budil i Petráček, 

m jenž pravidelně sbírá cenné kovy na velkých akcích. V Paříži si předposlední den doplaval pro bronz a završil tak medailový zisk české paralympijské výpravy. 

Celkem z francouzské metropole přiletělo osm cenných kovů, o tři víc než z olympiády. Konkrétně jedno zlato, čtyři stříbra a jeden bronz. „Taky byl náš cíl je
překonat,“ shodují se paralympionici trochu z legrace. 
Na rozdíl od svých zdravých kolegů vyrovnali výkon z Tokia, před třemi lety se rovněž vraceli s osmi medailemi. 
Dlouhodobě tak dokazují, že para sport se rozhodně vyplatí sledovat. 
„Vidíme sílu v rozdílnosti. Teď je ale chvíle, kdy změnu musí udělat celá společnost. Inspirujme se sportem,“ zdůraznil ve svém proslovu na závěrečném
ceremoniálu prezident Mezinárodního paralympijského výboru Andrew Parsons. 
Na ceremoniálu, na kterém vlajku nesl zmiňovaný šampion Kratochvíl. „Vůbec jsem nepředpokládal, že by mě mohli ostatní vybrat. Ale byl jsem šťastný, že jsem
mohl reprezentovat zemi, pak i nést vlajku a projít se středem stadionu před 80 tisíci lidmi,“ vyprávěl nadšeně. 

Jeho promenádu na Stade de France ale viděly i miliony fanoušků v televizi. 
O letošní paralympiádu byl totiž mezi médii napříč kontinenty obrovský zájem. 
„Diváci viděli, že můžeme bořit bariéry ve sportu. A že oni se můžou inspirovat, aby handicapovaní lépe zapadli do společnosti i v běžném životě,“ líčil Parsons.
„Přál bych si, aby byl para sport napříč zeměmi co nejvíc podporován. 
“ Vězte, že spousta paralympioniků se kromě sportu věnuje i jiným pracovním činnostem. A přesto zvládají trénovat a reprezentovat svou zemi. 
Nebo jako Kratochvíl musí chodit do školy. A to hned po návratu z Paříže. 
„Snažil jsem se ještě mamku v letadle ukecat, abych mohl zůstat doma, ale nepochodil jsem. Ona říkala, že taky musí do práce, takže jsme v tom spolu,“ smál
se. 
Kluk, který toho pro slávu českého para sportu udělal v Paříži zdaleka nejvíc.

Tenis

Kopřiva ve Štětíně slaví titul, finále vyhrál ve dvou setech
tenisovysvet.cz | 15.09.2024 | URL

Vít Kopřiva vyhrál v neděli finálové utkání na challengeru v polském Štětíně. V souboji o titul porazil Itala Andreu Pellegrina. Hned pět českých tenistů rozehraje
kvalifikace na turnajích ATP Challenger Tour.

Češi v akci 
Kopřiva vyhrál turnaj ve Štětíně 
Vít Kopřiva (143.) vyhrál na challengeru v polském Štětíně i pátý zápas a po loňském postupu do finále se tentokrát stal šampionem! V nedělním utkání si
poradil s Italem Andreou Pellegrinem (175.), kterého porazil za hodinu a padesát minut po setech 7:5, 6:2. Český tenista vybojoval v pořadí svůj čtvrtý titul na
okruhu ATP Challenger Tour. 

Challengery/WTA 125 
Invest in Szczecin Open, Štětín (muži, POL, 148 625 EUR, antuka) 
Finále dvouhry 
Andrea Pellegrino (ITA, 175.) – VÍT KOPŘIVA (143.) 5:7, 2:6 

Bad Waltersdorf Trophy (muži, AUT, 148 625 EUR, antuka) 
1. kolo kvalifikace 
13:00 JONÁŠ FOREJTEK (312.) – Maximilian Neuchrist (AUT, 819.) 
14:30 MARTIN KRUMICH (342.) – David Pichler (AUT, 606.) 
17:30 MICHAEL VRBENSKÝ (285.) – Aleksandr Brajnin (UKR, 937.) 

Saint-Tropez Open (muži, FRA, 148 625 EUR, tvrdý povrch) 
1. kolo kvalifikace 
Sascha Gueymard Wayenburg (FRA, 477.) – JIŘÍ VESELÝ (418.) 6:4, 4:6, 5:7 

BCR Sibiu Open (muži, ROU, 36 900 EUR, antuka) 
1. kolo kvalifikace 
11:00 HYNEK BARTOŇ (486.) – Marc Popescu (ROU, -) 

ITF World Tennis Tour 
W75 Pazardžik (ženy, BUL, 60 000 USD, antuka) 
1. kolo kvalifikace 
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15:00 Ani Vangelovová (BUL, 1347.) – VICTORIA BERVID (1070.) 

M25 Satu Mare (muži, ROU, 25 000 USD, antuka) 
1. kolo kvalifikace 
14:30 FILIP DUDA – Eduard Silviu Schipor (ROU) 

Pardubice Open 2024 (muži, CZE, 15 000 USD, antuka) 
1. kolo kvalifikace 
Marcin Zarski (POL) – TOMÁŠ KRČMA odloženo 
MATYÁŠ KOZLOVSKÝ – Yanick Schneider (AUT) odloženo 
Lars Aregger (SUI) – YVO PANÁK odloženo 
Nazar Oliynykov (CRO) – ONDŘEJ KRATOCHVÍL odloženo 
Matič Dimič (SLO) – JAN FÁČEK odloženo 
KAREL FROEMEL – Iso Muchtorov (UZB) odloženo 
ŠTĚPÁN BAUM – Jakub Wlodarczyk (POL) odloženo 
Jonas Gundacker (AUT) – VÍTEK HORÁK odloženo 
DOMINIK REČEK – FILIP PAROULEK odloženo 
JOSEF VÁGNER – Emil Rast (GER) odloženo 
VOJTĚCH MAREŠ – JONÁŠ KUČERA odloženo 
ADAM SOUKUP – FILIP KÁŇA odloženo 
DANIEL BLAŽKA – JAKUB NOVÁK odloženo 
MARTIN BENEŠ – JIŘÍ ČÍŽEK odloženo 
ONDŘEJ HUJO – PETR MICHNEV odloženo 
PATRIK HOMOLA – Gregor Hausberger (AUT) odloženo 
Turnaji se podrobněji věnujeme v samostatném článku. 
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